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PRO DMX Fan User Guide

1. Welcome to use our professional stage fan,after receiving the machine,please check whether the parts are complete,if not,please contact the dealer.

2. This stage fan is of multi-functional control,air volume can be adjusted by DMX,TIMER,wireless remote control,ect.

3. Connect with your local power(220V/110V),switch on the machine,operate on the LCD control panel according to below diagram,or use the remote controller directly to operate the machine.
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LCD control panel setting button,please refer to the appended drawings. 
Manual for DMX Fan ( Technology Parameter)

Voltage: AC 220V-240V 50/60Hz

Powder:380W

Rotate speed:1800rps/minute

Air volume:4800m³/hour

Size:540*660*235mm (L*W*H)

Weight:17kg

DMX 舞台风扇使用指导


1.欢迎使用我们专业的舞台风扇，在收到机器后，请检查零件是否完整，如果不完整，请联系经销商。

2.本级风机为多功能控制，风量可通过DMX、定时器、无线遥控器等进行调节。

3. 连接本地电源（220V/110V），打开机器，根据下图在LCD控制面板上操作，或直接使用遥控器操作机器。

4. LCD控制面板设置按钮，请参见附图


DMX风扇手册（技术参数）

电压：交流220V-240V 50/60Hz

功率：380W

转速：1800转/分

风量：4800m³/小时

尺寸：540*660*235mm（长宽高）

重量：17公斤

